
Møtereferat - Hovedstyret – 8. august 2023

Til stede:
Rebecca, Teresa, Maren, Jonas, Dag, Roar, Beate, Lars
Angela, Thomas G (repr. styrkegruppa)

Forfall:
Marius, Sebastian

# Møtereferat Hovedstyret FIF 8. august 2023 Ansvar Frist

23/37 Godkjenne referat forrige møte (7. juni). Møtet ble godkjent Styret

23/38 FIF Huset

Det er noen forhold FIF vil ta opp med NMB før vi kan

godkjenne. Lokalet må være klart til utleie før uke 35!

Ny (korttids)leietaker har sendt inn oversikt med ønsker. Dag

Anders fått feedback fra Beate (tar det med selv om det har blitt

gjort etter styremøtet). Takk for feedback Beate.

Utleiepriser ble diskutert i møtet.

Kommunisere med en ny leietaker.

Dag Anders Avklares i

god tid

innen uke

35

23/39 Nytt Internett

FIF har fått tilbud på internett fra en leverandør. Roar tar på
seg å evaluere samt se på alternativer slik at vi får best pris og
mest mulig for pengene. Fremlegges på neste styremøte.

Roar Innen neste

styremøte

23/40 Gruppelederne orienterer

Fotball: Ønsker lik bekledning på lagene. Kiosksalget er i gang.
14-15 barn interesserte fra 2017 (de som starter nå). Første
trening uke 34. Asgeir kan bidra til å dra i gang. Theresa
jobber med å skaffe foreldre som kan ta trenerrollen.

Håndball: Har nå ett lag med 8 spillere (2012/13 jenter).
Kjører nå åpne treninger onsdager med innebandy, men ingen
møter i håndballen. Det er pt 2 åpne treninger igjen. 2012/13
skal spille serie. Vi har dermed 1 år på å jobbe med å få inn
flere spillere hvis ikke legges håndballen ned.

Allidrett: Skal sammen med Jonas annonsere på web etter
flere trenere. Rebecca jobber med organisering og tilgang til

Theresa Orientering



trenere. Flere ønsker livredningskurs, men da må vi evt. ha
flere kull av hensyn til kostnadene (hall).

Innebandy: Roar orienterte om herrelagene. Her skjer mye
positivt. Situasjonen med yngre avdelinger er at det er
vanskelig å rekruttere unger og trenere. Forsøkt med åpne
treninger på sommeren for de aller minste, og vi har foreløpig
ikke noen tilbakemeldinger på hvordan det har gått.

NIR har kontaktet innebandy ang utlån av vant til innebandy i
Nesodden IF. Innebandy-styret ønsker HS sitt synspunkt.
Konklusjon i HS er at vi ser er et alternativ i utleie. Roar
foreslår at vi rydder litt i denne kommunikasjonen, og at vi tar
med Hans-Erik i våre møter.

Det foreslås møte med en naboklubb når det gjelder yngre, i
forhold til samarbeid (kombinasjons-lag).

Angela foreslår at vi får inn flere i innebandy-styret og mer
aktivitet i styrearbeidet. Spesielt rettet mot rekruttering - i
alle ledd.

Styrke: Styrke går bra, har et godt antall betalende
medlemmer. Det er behov for 2 nye tredemøller (prioritert)
og div. annet som skal vurderes. Det er ikke behov for å jobbe
med rekruttering. Styret i styrke er godt fornøyd med
samarbeidet med Beate!

23/41 Klubbavtale

Publiseres offentlig for alle 22. august. Offisielt i gang 1.
september. Arrangerer handleuke, og lodder ut
landskampbilletter blant registrerte medlemmer hos
leverandøren.

Styret vedtar at Jonas administrerer og organiserer dette for
klubben og legger det fram for styret.

G15 har et behov for drakter raskt på grunn av at gutta har
vokst ut av draktene de har. Ser om vi kan få pushet litt på
dette (Jonas og Dag). Leverandøren lager nettbutikk for oss.
Jonas undersøker valgmuligheter i forhold til farger på
fritidstøy.

Jonas (Dag) Innen neste

styremøte

23/42 «Kabelkassa». Orienteringssak Lars

23/43 UAS

Nå handler det om å få med folk, skrive infoskriv og starte
tilbudet i hallen så fort vi klarer (testkjøring). Dag skriver til
FAU på Bakkeløkka og ber om folk til å bidra.

Dag Anders Asap

23/44 Beates orientering

Regnskap viser godt arbeid i gruppene. Fotballgruppa
imponerte på sitt dugnadssalg. Innebandy har gjort det
godt med minirunden, Angela har søkt også for neste år.

Orienterings

sak ved Dag



Håndballen ønsker bedre koordinering på dugnadene i
framtiden.

Fagerstrand 11. august 2023
Lars


